
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 29. 2. 2016 

Místo konání: DMSPŠS (Sosík) - Klubovna 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: Martin Jíška 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Martin Jíška, Daniela 

Šimonková, Ondra Hladík, Jan Tybl, Matouš Hrbek 

Přítomní hosté: Aneta Velická 

 
 

Program schůze: 

1)     Schválení zápisu ze zasedání 13. 12. 2015 

2)     Schválení výroční zprávy za rok 2015 

3)     Prominutí členských příspěvků 

4)     Ples FBMI a BIONu 

5)     Majáles 

6)     Síť  

7)     Ostatní 

 Schválení nákupu masérského lehátka 

 Korespondenční adresa 

 Zprávy z SU (stanovy, výjezdko) 
 

 

 



  
 

 

Zápis ze schůze: 

1) Schválení zápisu ze zasedání 13. 12. 2015 

- Hlasování:: 7-0-0 - schváleno 

2) Schválení výroční zprávy za rok 2015 

Hlasování: 7-0-0 – schváleno 

 

3) Prominutí členských příspěvků 

a) v plné výši: Jan Tybl, Martin Škopek, Eliška Bímová, Jan Kadavý, Matouš Hrbek, 

Martin Jíška, Daniela Šimonková, Ondřej Hladík, Petr Knedlík, Tomáš Pokorný, Pavel 

Spurný 

b) polovinu: Lenka Řezníková, Marek Doseděl.  

 

Hlasování: 7-0-0 – schváleno 

 

4) Ples FBMI a BIONu 

Martin informoval o průběhu příprav.  

 

5) Kladenský majáles 

Martin informoval o průběhu příprav. 

 

6) Síť  

- Plánuje se výměna antén za na Sosíku, GDM a fakultě za rychlejší 

- Řeší se stále připojení serveru 

- WikiBION: Matouš zajistí třídění špatně nahraných souborů Ostatní 

7) Ostatní  

o Schválení nákupu Masérského lehátka 

 Ondra odprezentoval prezentaci.  

 Řeší se, kam se lehátko umístí.  

 Hlasování: 7-0-0 – schváleno 

 Ondra úkol: zjistit na fakultě dostupnost nějakého vyřazeného lehátka, 

dalo by se na GDM 

o Korespondenční adresa - na fakultu, kde nám poštu předají, fakturační údaje 

zůstávají 

o Zprávy z SU 

 Připravují se nové stanovy SU 

 Chystá se výjezdní zasedání SU, datum není ještě znám 

 


